
AKTUALNA NALOGA

Zaustaviti padanje
življenjske ravnil
Za Bežigradom je bil posvet
najodgovornejših predstavnikov našega
družbenopolitičnega življenja s predstavniki
mestne skupščine in družbenopolitičnih
organizacij

7 maja je bil v prostorih
družbenega centra za Bežigra-
dom posvet Članov Zveze ko-
munistov Slovenije, ki oprav-
Ijajo odgovorne dotžnosti v be-
žigrajski občini s predstanviki
meslnih družbenopolitičnih
organizacij in Skupščine me-
sta Ljubljane. Njegov namenje
bil opredeliti področja neus-
klajenega razvoja družbenoe-
konomskih odnosov v občini
in njenega povezovanja z
mestno skupščino Spregovo-
riti so tudi o proslorska-urba-
nistični problematiki. Posvela
so se udeležili tudi predstavm-
ki SkupšČin samoupravnih in-
teresnih skupnosti ter predse-
dnik mestne konference Zveze
komunistov Slovenije MAR-
JAN OROŽEN

Zbranim je najprej sprego-

voril predsednik izvršnega
sveta skupščine občine Bežr-
grad JURIJ ZAVEC Predstavil
je družbenoekonomsko struk-
turo bežigrajske občine ter
spregovoril o izvajanju sred-
njeročnega načrta od leta 1976
do 1980. o resolucijt za letoš-
nje leto, o srednjeročnem na-
Črtu do leta 1985 in o dosežkth
vprvem letošnjem tromesečju.

V prvih ireh mesecih ietošnjega
teta je bila irutustrijska proizvodnja
v organizacrjah zdruienega delaza
S.S odstatkov vižja od proizvodnie
v istih mesecih lani. Marca lelos se
|e povečala kar za 15,6 odstotkov v
primerjavi z lanskim marcem, nlede
na letoSnji febfuar pa kar za 21,9
odstotkov.

Dve lret|ini ofganizacij združene-
ga dela je občuti/o težave predv-
sem pri preskrbi z domačimi in tu)t-
mi surovinami in reprodukcijsktmi
maleriali

57,2 odsJolkov je w zunanietrgo-
vinski meniavi beJigrajskega go-
Spodarsiva v prvem Iromesečju le-
tos predstavljai rzvoz. 42.8 odstot-
kov pa uvoz. Izvozni načrt \e bii
uresničen s 17,3 odstotki. To je te
za malenkost man| kot oto istem
Času lani. Uresničitev uvoza pa s
15,7 odstotki zaostaja za predvtde-
nim. Izvoz je uvoz presege) kar za
33.5 odstotkov.

V gospodarstvu je bilo v prvih
treh mesecih tetos zapostenih 140
delavcev manj kot ob koncu lan-
skega leta. Reaini osebni dohodki
so padli za pnbltzno ia odstatkov.
kar lahko poruši ust&t[ene medse-
bojne odnose. ki so pogoj za nor-
malni potek proizvodnje ter motivi-
ranosl za dobro delo

Letos ie g^spodarstvo v stabili-
zacijskih pnzadevnajih precej
zmanjSalo malenalne straške 12
organizacij zdruienega de(a pa je
obtutilo motnje v gospodar/enju. ki
so pri nekatenh predvsem vezanes
sezonsko pogo|enosl)o njihovega
dela.

V novem srednieračnem načrtu
bomo sku$al< obnovtti Titovo cesto.
vsaj do nove seveme obvozmca.
peteč je tudi problem pfeskrbe ob-
fianov. predvsem v novih soseskah
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BS-3 in BS-7 ter oskrbe občanov
na levenn bregu Save s pitno vodo
Pradvktevamo gradrtev 3400 novih
stanovanj. 4 tefovadmc ter ene
zdravstvene postate rn nadzidave
otatotočsga zdravstvenega doma.
V wzga|naMrstvenrh zavodih pa na-
m c r e — I Odpreti 1200 nowh
imsL

Predsednik mestne konfe-
rence Zveze komunistov Slo-

venije MARJAN OROŽEN je
ugodno ocenil analizo pogojev
in rezuftatov gospodarjenja in
družbenih dejavnosli. ki omo-
goča občint kot družbenopoti-
tični in družbenoekonomski
skupnosti uspešno reševanie
problemov z vidika družbeno-
polittčnega sistema in samou-

Opozoril je, da se moramo v
prihodnje boriti za nova detov-
na mesia v proizvodnjt. S lo-
g<m in anahronističnim zaptra-
njem dekrvnih mest se temelj-
ne organizacije združenega
dela velikokrat zapirajo tudi
pred zapostovanjem sposob-
niti in odgovornih Ijudi

Zaskrbfjutoče je dejstvo. da
živtjenfski stroški rastejo hitre-
je kot osebni dohodek, zato
naf mu z ekonomsko razpravo
na vseh področjih družbeno-
politične organLzacije posvet^
(O velko pozornost-

LOJZE NOVAK. predsednik
občirske konference Zveze
komuntstov )e poudaril. da bo-
mo morali v pnbodnjem sred-
n(eročnefn obdobju zmanjsati
razkorak med gradnjo stano-
vanjskih objektov in gradno
vrtcev. šoi ter trgovtn. ki je bila
od leta 1976 do danes preniz-
ka. Opozoril je tudi. da mora-
mo veliko pozornost posvetiti
uvajanju računalntške obdela-
ve podatkov v delovne organi-
zacije ter predvsem novim ra-
čunaJniškim kadrom

Na posvetu so prisoini
obravnavali še problematiho
telesne kutture in komunalnih
dejavnosti Prihodnjič. 19 ma-
ia letos, pa se bodo lotili še
zdravstva m socialnega var-
stva. To je bil pmi lovrstni po-
svet v Ljubljani. Podobm bodo
stedilt v vseti Ijubljanskih občt-
nafi.

VIDA PETROVČlČ


